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YLEISTÄ 
Satakunnan Tietoliikennetoimihenkilöt PRO ry (316) Toimintakertomus 2024 Satakunnan 

Tietoliikennetoimihenkilöt PRO ry on ICT toimialan toimihenkilöiden toimialajärjestö. 

Satakunnan Tietoliikennetoimihenkilöt PRO ry toimii alan järjestäytyneiden 

toimihenkilöiden työsuhteiden edunvalvonnan tehostamiseksi.  

 

KOKOUSTOIMINTA 

 

Hallitus kokoontui yhteensä 5 kertaa: 7.3., 16.5., 8.9., 21,11. ja 

20.12.(järjestäytymiskokous)  

Yhdistyksen sääntöjen määräämä kevätkokous pidettiin 21.3.2024 Ravintola Steak & 

Whisky House Gallessa (Gallen-Kallelankatu 6, 28100 Pori). 

Yhdistyksen sääntömääräinen vuosikokous pidettiin 21.11.2024 Ravintola Raatihuoneen 

kellarissa (Hallituskatu 9, 28100 Pori). 

Kokouksessa valittiin yhdistyksen puheenjohtajaksi Satu Vainionpää ja hallituksen 

jäseniksi Vesa Anttila, Minna Kallioniemi, Paula Heikkilä, Henna Mäntylä ja Jarkko Laine.  

Hallituksen järjestäytymiskokous pidettiin 20.12.2024 ja kokouksessa valittiin: 

varapuheenjohtajaksi Jarkko Laine 

tiedotussihteeriksi Vesa Anttila 

sihteeriksi Minna Kallioniemi 

taloudenhoitajaksi Jarkko Laine 

jäsensihteeriksi Vesa Anttila 

jäsenhankintavastaavaksi Satu Vainionpää 

koulutussihteeriksi Vesa Anttila 

edunvalvontavastaavaksi Jarkko Laine 

nuorisovastaavaksi Henna Mäntylä 

tapahtumakoordinaattoriksi Minna Kallioniemi 

markkinointivastaavaksi Minna Kallioniemi 

yhdistyskoordinaattoriksi Paula Heikkilä.  

 

Edellä mainituista henkilöistä muodostui yhdistyksen hallitus 2025.  

 

 

EDUSTUS- JA KOULUTUSTOIMINTA 
 

Aluejohtokunnassa yhdistystä edusti Satu Vainionpää sekä yhdessä aluejohtokunnan 

järjestämässä tilaisuudessa Minna Kallioniemi. 

Rinkitoiminnan yhteyshenkilönä toimi Satu Vainionpää. 
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Alueellinen yhdistystoiminnan webinaari 2024 28.11.2024. klo 17.00 – 19.00 Minna 

Kallioniemi ja Satu Vainionpää osallistuivat Teams linkin välityksellä. 

 

 

JÄSENTOIMINTA 

25.6.2024 järjestettiin jäsenistölle kesäteatteritilaisuus, johon osallistuneita oli 30 henkilöä 

18.7.2024 jazz – tapahtuma jäsenille yhdessä Porin seudun toimihenkilöiden kanssa. 

Lisäksi tuimme jäseniä osallistumaan paikallisiin kulttuuritapahtumiin 10 € / jäsen kuittia 

vastaan. 

Yhdistyksellä oli myös suunnitteilla, kahvitilaisuuksia, teatteri-iltaa ym. tilaisuutta, mutta 

toteuttamisaikataulua jouduttiin tarkastelemaan uudelleen. 

Yhdistyksen toiminnan painopisteet 2024 olivat - Osallistuminen Pron 

yhdistystapahtumiin, pj päiville ja alueelliseen yhdistysseminaariin. Hallitus laati 

suunnitelman, jotta jäsenmäärä saataisiin pidettyä ennallaan. Suunnitelman mukaisia 

toimenpiteitä olivat kutsut yhdistyksen tapahtumiin kaverin kera, peli-illat, tapahtumat ja 

aktiivinen tiedottaminen alueen muidenkin yhdistysten & rinkien tapahtumista. 

Suunnitelmaan kuului myös luottamusmiesten tukeminen jäsenhankinnassa, 

luottamusmiehille. Vuonna 2024 yhdistys myös huomioi toiminnassaan järjestetyt 

edustajiston vaalit. Näistä vaaleista tiedotettiin mm. yhdistyksen sääntömääräisessä 

vuosikokouksessa. Suunnitelluista toimenpiteistä huolimatta jäsenmäärä laski. 

 

EDUNVALVONTATOIMINNAN KEHITTÄMINEN 

 

Hallitus laati suunnitelman edunvalvontatoiminnan kehittämiseksi. Suunnitelman 

mukaisesti tiivistettiin yhteistyötä luottamusmiesten ja prolaisten työsuojeluvaltuutettujen 

kanssa. Yhdistyksen painopisteet toteutettiin yhdistyksen resurssien puitteissa. 

Yhdistyksen toiminta on ollut aktiivista huomioon ottaen jäsenmäärä ja käytettävissä 

olevat resurssit. Hallituksen jäsenet ovat osallistuneet aktiivisesti kokouksiin, koulutuksiin ja 

tapahtumien järjestämiseen. Hallituksella olisi jäsenkokouksen päätöksellä ollut 

mahdollisuus käyttää yhdistyksen säästöjä toiminnan rahoittamiseen, mutta säästöihin 

ei ollut tarpeen kajota.  


